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Dobar	dan	svima!	(Učenici:	“Dobar	dan,	Učitelju!”)	Naporno	ste	radili!

U	 poslednje	 vreme	 uspeo	 sam	 stignem	na	 skoro	 svaku	 Fa-konferenciju.	 Kao	 što	 znate,	 za

vreme	Fa-ispravljanja	 se	 situacija	bez	prestanka	menja.	Na	primer,	u	ovom	času,	u	 vezi	 sa

spašavanjem	 živih	 bića	 neophodno	 je	 razrešiti	 pitanje	 toga	 kako	 ljudi	 shvataju	 KPK,	 pa	 vi

naporno	radite	na	stvarima	u	vezi	sa	Devet	komentara.	Ako	bih	u	ovom	času	puno	pričao	o

drugim	stvarima,	to	bi	vas	moglo	omesti	u	stvarima	koje	radite	i	zato	ne	planiram	da	previše

pričam.	Od	dolaska	u	Čikago	sam	razmišljao	da	li	treba	da	dođem	na	konferenciju.	(Učitelj	se

osmehuje)	 Onda,	 kad	 sam	 razmislio,	 odlučio	 sam	 da	 dođem,	 jer	 na	 svakoj	 od	 novijih

konferencija	 ima	 učenika	 koji	 su	 upravo	 istupili	 i	 učenika	 koji	 su	 upravo	 stigli	 iz	 Kine.	 I

naravno,	učenici	žele	da	vide	Učitelja,	pa	sam	pomislio	da	treba	dođem	da	vas	lično	sretnem.

(Oduševljen	aplauz)

Dopustite	da	ovu	priliku	 iskoristim	da	nešto	pomenem.	Znate,	 kao	učenici	Dafe	u	periodu

Fa-ispravljanja,	istorijska	misija	koju	imate—ova	velika	odgovornost—je	zaista	ogromna.	Ono

što	 leži	 pred	 vama	 nije	 samo	 lična	 kultivacija	 ili	 spašavanje	 nekolicine	 ljudi.	 Pred	 vama	 je

celokupna	ljudska	rasa,	a	posebno	kineski	narod.	Kasnije	će	se	situacija	promeniti	i	tada	neće

biti	tako	teško	[spašavati	 ljude].	Ali	kako	sada	stvari	stoje,	krajnje	 je	teško	spašavati	kineski

narod,	 nepojmljivo	 teško.	 Pa	 ste	 vi	 smislili	 razne	 načine	 kako	 to	 da	 se	 izvede—što	 šokira

rđave	 ljude	 i	budi	u	njima	strah—a	to	 ima	veliko	dejstvo	u	objašnjavanju	 istine	 i	spašavanju

živih	bića.	Bili	ste	dobri	u	ovim	stvarima,	ali	ponekad	previše	žurite	i	nestrpljivi	ste.

Nedavno	ste	možda	čuli	da	se	pitanje	 tužbe	KPK	sudu	odlaže.	Evo	 jedne	misli	o	ovoj	 temi.

Odavno	 sam	 vam	 rekao	da	 učenik	Dafe,	 kultivator,	 nema	neprijatelja.	 Vaša	 jedina	 uloga	 je

spašavanje	ljudi	i	vi	ništa	nemate	šta	da	radite	koristeći	ljudska	sredstva	i	ljudske	principe	da

kaznite	ili	proglasite	presudu	ljudima.	Ovo	je	fundamentalno	pitanje!

Ali	da	biste	zaustavili	 zlo,	 ljude	koje	 više	nije	moguće	 spasiti	 i	 tvrdokorne	 sledbenike	KPK,

bilo	je	potrebno	da	organizujete	neke	aktivnosti	i	uradite	neke	stvari.	Neke	stvari,	međutim,

treba	 da	 urade	 ne-praktikanti.	 Konkretno,	 u	 društvu	 mnogi	 ljudi	 učestvuju	 u	 [kineskom]

demokratskom	 pokretu	 i	 oformili	 su	 razne	 političke	 organizacije.	 Oni	 imaju	 političke

aspiracije	i	žele	da	uspostave	određeni	politički	sistem	u	Kini.	Šta	god	oni	radili,	to	su	ljudske

stvari.	Ali	po	pitanju	razotkrivanja	zle	prirode	KPK,	oni	su	zaista	imali	velikog	uticaja.	Na	isti
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način,	mediji	koje	su	učenici	Dafe	osnovali	su	deo	medija	u	društvu	i	da	bi	razotkrili	koliko	je

KPK	zla	oni	mogu	da	detaljno	 izveštavaju	o	tim	aktivnostima	i	podrže	ono	što	oni	rade.	To

pomaže	kineskom	narodu	da	sagleda	zlu	prirodu	KPK	i	do	neke	mere	ima	učinak	spašavanja

kineskog	naroda.	Znači	da	to	nije	problem.	Ali	ako	radimo	stvari	upravo	onako	kako	ih	rade

ne-praktikanti	 ili	 ako	 radimo	 ove	 stvari	 direktno	 kao	 učenici	 Dafe,	 onda	 to	 nije	 toliko

zgodno.	 Ipak,	 Učitelj	 priznaje	 ideje	 do	 kojih	 ste	 došli	 i	 forme	 koje	 ste	 usvojili—to	 nije

pogrešno.

U	vremenu	koje	će	doći,	ne	samo	da	će	čovečanstvo	trebati	da	stavi	te	veoma	loše	ljude	na

optuženičku	klupu	 i	shodno	tome	postupi	prema	njima,	već	će	takođe	morati	da	uspostavi

ispravne	 načine	 odlučivanja	 o	 stvarima	 po	 zakonu	 i	 tada	 će	 biti	 u	 redu	 raditi	 te	 stvari.

Učenici	 Dafe	 mogu	 pomoći	 ne-praktikantima	 da	 koordiniraju	 neke	 od	 ispravnih	 ljudskih

stvari	koje	ovi	preduzimaju,	tu	ne	postoji	problem.	Taj	proces	može	poslužiti	da	se	razotkrije

i	zaustavi	zlo.	Ljude	koje	treba	spasiti,	međutim,	ne	treba	izvoditi	pred	sud.	Neka	svi	o	ovom

razmisle:	pre	nego	što	ste	počeli	da	kultivišete	Dafu,	mnogi	od	vas	ovde	prisutnih	takođe	ste

bili	 prevareni	 od	 strane	 zle	 partije	 da	 postanete	 njeni	 članovi,	 pa	 da	 li	 zaista	 želite	 da

izvedete	pred	 sud	članove	KPK	koje	 je	 zlo	prevarilo?	Treba	da	 shvatite	da	 je	 i	 njih	 takođe

prevarila	 zla	KPK	 i	 svi	 oni	 su	 živa	 bića	 koja	 treba	 da	 spasite.	Ovde	morate	 napraviti	 jasnu

razliku.	 Ovo	 možete	 uraditi	 [izvesti	 pred	 sud]	 sa	 samo	 malim	 brojem	 ljudi,	 tj.	 sa	 onim

izuzetno	 lošim.	 Kao	 što	 sam	 ranije	 rekao,	 to	 nije	 loše	 učiniti	 jer	 će	 to	 na	 kraju	 šokirati	 i

zastrašiti	 zlo,	 i	 buduće	 čovečanstvo	 definitivno	 neće	 oprostiti	 tim	 rđavim	 ljudima,	 ali

nemojte	postati	previše	nestrpljivi.	Te	stvari	ne	možete	početi	da	radite	sami.	Je	li	vam	jasno

ovo	o	čemu	sam	vam	pričao?	(Aplauz)

Ja	sam	rekao	da	nema	ništa	 loše	u	upotrebi	zakonskih	sredstava	da	se	zaustavi	progon	od

strane	zla,	ali	kad	je	u	pitanju	kako	to	izvesti	i	kako	gledati	na	ovo	pitanje,	tu	treba	da	budete

načisto.	Zato	sam	to	pomenuo	i	ovo	je	ono	kako	na	to	treba	da	gledate.	Razni	načini	koje	ste

smislili	 da	 raskrinkate	 zlo	 su	 odlični,	 jer	 istovremeno	 razotkrivaju	 progon	 i	 spašavaju	 živa

bića,	navodeći	još	ljudi	da	se	otmu	zlu	i	terajući	zlo	da	se	raspadne	dok	sprovodi	progon.	Pod

decenijama	dugom	vlasti	KPK,	današnjem	kineskom	narodu	je	temeljito	 ispran	mozak.	Reči

koje	koriste	Kinezi	iz	Kine,	način	na	koji	misle	i	kako	gledaju	na	stvari,	puni	su	stvari	koje	je	u

njih	KPK	utisnula.	Tek	kad	Kinezi	iz	Kine	dođu	u	zapadno	društvo	i	tu	provedu	neko	vreme,

oni	 shvataju	 u	 šta	 ih	 je	 KPK	 pretvorila.	 U	 ovom	 času	 vi	 svi	 shvatate	 i	 znate	 u	 kakvom	 se

tragičnom	stanju	nalazi	kineski	narod,	i	ako	se	osvrnete	[sada	možete	videti]	da	je	KPK	zbilja

opaka.	Za	sada,	ipak,	mnogi	Kinezi	u	Kini	ne	shvataju,	ne	vide	ovo,	jer	su	se	navikli.	Tako	su

odrastali	i	oni	misle	da	je	to	ono	kakva	su	normalna	društva	i	da	je	možda	to	naprosto	stanje

ljudi.	Pa	kad	zla	KPK	kaže	nešto,	oni	u	suštini	i	ne	misle	o	tome,	[govoreći	sebi:]	“Sve	što	oni

kažu	da	je	dobro,	mora	biti	da	jeste	dobro,	i	sve	što	oni	kažu	da	je	loše,	mora	biti	da	je	loše,

pa	ako	kažu	da	 je	Falun	Gong	nešto	loše,	onda	vi	Falungongovci	najverovatnije	 jeste	takvi.”

Oni	ne	slušaju	dok	pokušavate	da	im	objasnite	činjenice.	Budući	da	je	situacija	ovakva,	šta	da

radimo?	Učenici	Dafe	imaju	misiju	da	ih	spasu.	Zato	ćemo	mi	razotkriti	prostačku	prirodu	zle
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partije,	od	prošlosti	do	sadašnjosti,	 i	na	taj	način	pomoći	 ljudima	sveta	da	vide	šta	 je	ona	 i

odluče	da	 li	 i	dalje	žele	da	veruju	u	ono	što	ona	kaže.	 Iskustvo	 je	pokazalo	da	 jednom	kad

ljudi	saznaju	ove	stvari,	kad	im	mi	ponovo	saopštimo	činjenice,	oni	sve	shvate,	i	spremni	su

da	slušaju.	To	je	ono	što	rade	Devet	komentara.

Sudeći	prema	istupanju	iz	KPK	i	promenama	u	situaciji	u	Kini,	vi	možete	videti	da	je	sve	što

činite	donelo	ogromne	promene	u	stanju	sveta.	Zlo	možda	izgleda	vrlo	moćno,	ali	u	jednom

trenutku,	u	doba	kad	su	u	svetu	postojale	dve	glavne	suprotstavljene	sile,	blok	zle	partije	je

bio	 toliko	 jak	 da	 je	 zapadni	 svet	 bio	 bespomoćan	pred	 njim.	 A	 ipak,	 u	 času	 kad	 su	 bogovi

poželeli	da	ga	rasture,	on	se	momentalno	raspao.	Jednom	kad	više	nije	potreban,	on	prestaje

da	postoji.

Glavni	deo	učenika	Dafe	se	kultiviše	i	čeliči	u	Kini.	Pa	može	li	politička	situacija	i	postojanje

KPK	biti	slučajnost?	Celina	tzv.	socijalističkog	fronta	zle	KPK	je	demontirana,	ali	zašto	[KPK]

nije	 demontirana?	Nije	 li	 to	 zato	 što	 su	 je	 stare	 sile	 planirale	 radi	 učenika	Dafe?	 Znači	 da

ništa	 od	 ovog	 nije	 slučajno.	 Iako	 se	mi	 suprotstavljamo	 starim	 silama	 i	 ne	 prihvatamo,	 ne

priznajemo	 ovaj	 progon	 i	 ništa	 od	 onog	 što	 nam	 je	 nametnuto,	 te	 stvari	 zbilja	 imaju

destruktivno	 dejstvo.	 Dok	 ih	 mi	 poričemo,	 mi	 hodamo	 pravim	 putem	 dok	 istovremeno

mislimo	na	 sve	moguće	načine	da	 spasimo	sva	bića,	 spasimo	 ljude	 sveta	 i	 spasimo	kineski

narod.

Mnogi	od	današnjih	ljudi,	posebno	kineski	narod,	nemaju	jednostavnu	pozadinu.	Kao	što	sam

ranije	pominjao,	mnogi	Kinezi	jednom	su	bili	kraljevi	različitih	nacija	širom	sveta	u	različitim

epohama	 koji	 su	 se	 kasnije	 reinkarnirali	 u	 Kini.	 A	 naravno	 da	 se	 to	 ne	 svodi	 isključivo	 na

kraljeve—praktično	su	se	celokupni	dvorovi	reinkarnirali	u	Kini.	Naravno,	osoba	nema	svoju

prošlost	samo	u	ljudskom	svetu,	ona	takođe	ima	mesto	s	kojeg	njeno	biće	ultimativno	dolazi,

a	oba	su	nešto	izuzetno.	I	zbog	toga	ljudi	koje	učenici	Dafe	treba	da	spasu	nikako	nisu	samo

obična	bića.

Kultivatori	 prošlosti	 su	 pričali	 o	 spašavanju	 živih	 bića,	 ali	 da	 li	 je	 iko	 zaista	 spašavao	 živa

bića?	Sem	velikih	prosvetljenih	bića	s	Pravim	prosvetljenjem,	poput	Šakjamunija	i	Isusa,	ko	je

spašavao	živa	bića?	Niko	nije.	Bića	koja	su	Šakjamuni	i	Isus	spasili	su	namerno	stavljena	tamo

zbog	njih	i	to	je	za	Dafu	postavilo	kulturni	temelj	u	istoriji.	Istovremeno,	[ono	kroz	šta	su	oni

prošli	predstavljalo	 je]	 indikaciju	problema	na	koje	će	božanska	bića	naići,	ono	s	čim	će	se

susresti	na	svom	putu,	odigrano	u	istoriji	da	bi	današnji	ljudi	to	videli.	I	naravno	da	su	hteli

da	ja	to	vidim.	O	tome	se	radi.	Ono	s	čime	su	se	[ta	prosvetljena	bića]	bavila	u	to	doba	bila	je

samo	 ljudska	 rasa	u	svom	ranom	stadijumu	s	 ljudskim	telima	ranog	stadijuma;	dok	 ljudska

bića	s	kojima	se	vi	bavite	imaju	ljudski	izgled	i	ljudska	tela,	dok	u	stvarnosti	bića	unutar	njih

više	nisu	tako	jednostavna.

Pa	 kakve	 ljude	 spašava	 Dafa?	 Kakve	 ljude	 žele	 da	 spasu	 učenici	 Dafe?	 To	 definitivno	 nije

prosta	stvar.	Zašto	mi,	koje	tako	grubo	proganjaju	i	dalje	želimo	da	spasimo	živa	bića?	Kako

to	 da	mi,	 dok	 proživljavamo	 tako	 bezobziran	 progon	 i	 dalje	mislimo	 na	 druge?	 [Jer]	 je	 to
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nešto	 što	vam	 je	 istorija	poverila,	 jer	 ti	 ljudi	 [koje	 treba	da	 spasite]	 reprezentuju	ogromne

grupe	 bića.	 Znači	 da	 se	 ovde	 ne	 radi	 samo	 o	 ljudima,	 već	 o	 nadi	 koju	 u	 vas	 polažu	 bića

kosmosa,	polažu	u	 činjenicu	da	 se	Dafa	danas	naširoko	 rasprostire	po	 svetu.	To	 je	 za	njih

predodređena	 prilika.	 Ako	 bilo	 koje	 biće	 propusti	 ovu	 predodređenu	 priliku,	 vrlo	 je

verovatno	da	je	propušta	zauvek.

Tri	domena	izgledaju	mali	i	ljudsko	društvo	se	čini	majušno	naspram	bića	s	visokih	nivoa,	a

ipak	je	ovo	mesto	postalo	fokalna	tačka	Fa-ispravljanja.	Ranije	sam	pričao	o	tome	zašto	ovde

širim	Fa.	Onda,	kad	se	Fa	širi	ovde,	mogu	li	stvari	kao	što	je	sredina	koja	nas	okružuje,	bića

koja	dolaze	ovde,	ili	bilo	koja	od	stvari	s	kojima	se	susrećete	biti	prosta	stvar?	Apsolutno	ne,

iako	 te	 stvari	 nastupaju	 kao	 nimalo	 drugačije	 od	 stvari	 koje	 se	 dešavaju	 u	 društvu	 ili

prethodnih	ljudskih	stanja	stvari.	Ljudsko	biće	je	samo	to,	ljudsko	biće,	i	ono	definitivno	ne

može	tek	tako	postati	božansko.	Od	starih	vremena	do	danas,	postojao	je	[proces]	stvaranja

forme	 bića	 poput	 ove	 i	 oblikovanja	 u	 ljude	 kakvi	 jesu	 sada,	 uključujući	 u	 to	 ljudske	misli,

sveukupno	stanje	i	način	življenja	koji	karakteriše	današnje	ljude.	To	je	proces	koji	se	odvijao.

A	mi	u	toj	sredini	širimo	Fa,	spašavamo	ljude,	i	izbavljamo	živa	bića.	Iako	su	mnogi	elementi,

koji	su	deo	tog	procesa,	nametnuti	meni	i	učenicima	Dafe—naime,	od	strane	faktora	starog

kosmosa—vama	 je	 i	 dalje	 teško	 da	 razlikujete	 te	 stvari	 jer	 su	 one	 pomešane	 [s	 drugim

stvarima].	Mi	odbijamo	sve	stare	aranžmane	 i	put	kojim	mi	 idemo	 je	naš	sopstveni.	Da	ovi

problemi	 ne	 bi	 nastajali	 ja	 vam,	 učenici	Dafe,	 često	 govorim	da	 puno	učite	 Fa	 i	 održavate

svoje	ispravne	misli.	Onda	kad	radite	te	stvari,	za	vas	je	moguće	da	idete	svojim	putem	kako

treba	 i	budete	dobri	u	onom	što	učenici	Dafe	 treba	da	rade.	Bez	obzira	koliko	ste	zauzeti,

morate	učiti	Fa,	bez	obzira	na	sve.

Što	ste	tiče	onog	što	leži	napred,	stvari	će	se	možda	sve	brže	i	brže	menjati.	Ali,	kao	što	sam

izneo	 kad	 sam	 vam	 ranije	 predavao	 Fa,	 bilo	 da	 je	 promena	 u	 stanju	 društva	 pozitivna	 ili

negativna,	 ili	drugačije	 rečeno,	bez	obzira	 je	 li	ono	što	dolazi	dobro	 ili	 loše,	 to	 je	 svejedno

test	za	naše	učenike	Dafe,	a	ne	razlog	da	se	postane	zadovoljan.	Ako	se	stvari	zaista	promene

na	bolje,	to	će	biti	drugačija	vrsta	testa	za	vas,	pa	tada	i	dalje	ne	treba	da	budete	zadovoljni.U

svakom	 pogledu	 treba	 da	 radite	 ono	 što	 učenici	 Dafe	 treba	 da	 rade	 održavajući	 svoje

ispravne	misli.

Ovde	ću	za	sada	stati.	Dok	učenici	Dafe	danas	rade	stvari	za	Dafu,	neki	od	vas	su	odgovorni

za	 rad	na	mnogim	projektima	 istovremeno.	Takođe	 ima	 stvari	 o	 kojima	 se	 treba	pobrinuti

kod	kuće,	Dafa	stvari,	stvari	vezanih	za	posao,	i	društvenih	ili	drugih	stvari,	a	sve	one	za	vas

predstavljaju	priličan	napor.	Ja	to	vidim.	Ali	bez	obzira	na	sve,	vi	uspevate	da	smatrate	Dafa

stvari	najvažnijim	i	u	kritičnim	momentima	se	sećate	da	ste	učenici	Dafe	i	da	treba	dobro	da

radite	stvari.	Iz	te	perspektive	ste	zbilja	sjajni.	Bilo	šta	da	se	desi,	Učitelj	to	vidi	i	zna.	Toliko

godina	 je	prošlo	tokom	istorije,	Tri	domena	postoje	tako	dugo	 i	s	vremenom	je	ovde	došlo

toliko	 živih	 bića,	 ali	 sve	 nade	 se	 polažu	 u	 ovaj	 jedan	 trenutak	 u	 svim	 vremenima.	 Ovaj

momenat	 je	neprocenjivo	dragocen.	Završiti	dobro	poslednju	etapu	ovog	putovanja	 je	ono

što	 je	 najveličanstvenije.	 Iz	 tog	 razloga,	 iako	 je	 u	 ovoj	 fazi	 vaše	 vreme	 skučeno	 i	 vrlo	 ste
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umorni	i	imate	malo	vremena	za	odmor,	kad	Učitelj	vidi	koliko	puno	vas	uspeva	da	postupi

dobro,	 on	 ne	 može	 da	 se	 ne	 oseća	 prijatno.	 I	 zbog	 ovog	 vam	 svima	 zahvaljujem.	 (Dug,

gromoglasan	aplauz)

Puno	ljudi	kaže	da	se	mi	uplićemo	u	politiku,	a	neki	naši	učenici	koji	nisu	marljivo	učili	Fa	su

zbunjeni,	pa	kažu:	“Zar	nas	Devet	komentara	ne	upliću	u	političke	stvari?”	Ljudsko	društvo

postoji	 zbog	 Dafe	 i	 istorija	 je	 priređena	 u	 skladu	 s	 tim.	 Znate,	 mi	 možemo	 konsultovati

primer	 mudraca	 iz	 davnina,	 velikih	 prosvetljenih	 bića	 Istinskog	 prosvetljenja.	 Uzmimo	 na

primer	 pet	 hiljada	 reči	 koje	 je	 Lao	 Ce	 ostavio:	 ako	 uzmemo	 u	 obzir	 samo	 površinske,

najočiglednije	stvari	o	kojima	 je	on	govorio,	one	uglavnom	govore	o	tome	kako	vladati	kao

kralj,	kako	upravljati	zemljom	itd.	Ako	to	gledamo	iz	 ljudske	perspektive,	nije	 li	 to	baviti	se

politikom?	Ali	to	nije	politika.	Mi	bismo,	naravno,	mogli	izvući	puno	primera	iz	istorije.	Jeste

li	mislili	o	ovome:	ono	što	zla	KPK	radi	su	postupci	zle	religije	koja	sjedinjuje	državu	i	crkvu,	i

ona	na	 taj	način	uvlači	 celu	populaciju	u	političke	 stvari.	Kad	mi	pomažemo	 ljudima	da	 se

otmu	 od	 zle	 KPK	 i	 prozru	 je,	 ne	 pomažemo	 li	 zapravo	 ljudima	 da	 se	 otmu	 od	 politike?

(Aplauz)	Realnost	je	da	naš	osnovni	cilj	nije	da	zbacimo	zlu	KPK,	i	ja	se	ne	borim	protiv	nje—

ona	nije	toga	vredna!	(Aplauz)	Kako	bi	se	oni	koji	su	na	svom	putu	ka	božanstvenosti	mogli

upecati	na	to	da	se	bore	s	 ljudima?	 Iako	zla	KPK	 jeste	zli	duh	 i	opaki	đavo,	ona	 i	dalje	nije

vredna	toga.	Fa-ispravljanje	je	Fa-ispravljanje	i	dok	učenici	Dafe	idu	spašavati	živa	bića,	oni

moraju	rastočiti	sve	zle	stvari	koje	sprečavaju	spasavanje	ljudi.

Mi	danas	pomažemo	ljudima	sveta	da	sagledaju	šta	 je	zla	KPK	u	cilju	spašavanja	svih	bića	 i

spasavanja	 ljudi.	 Naravno,	 bez	 obzira	 kako	 se	 KPK	 trudi	 da	 sakrije	 zlo	 lice	 svog	 opakog

gangsterskog	režima,	jednom	kad	ljudi	sveta	saznaju	šta	je	ona,	oni	će	shvati	da	je	ona	zlo	i

više	s	njom	neće	sarađivati,	već	će	izabrati	da	istupe	iz	partije.	I	tada	ona	prestaje	da	postoji.

Ali	to	nije	nešto	što	se	mi	trudimo	da	izvedemo—naš	cilj	je	da	spasimo	živa	bića.	Mnoge	stvari

ovde	u	ljudskom	svetu,	ovde	u	opseni,	teško	je	sagledati,	pa	je	to	stvar	toga	kako	ljudi	gledaju

na	stvari	i	poimaju	ih.

Naravno,	 kao	učenici	Dafe—a	ovo	posebno	važi	 za	mnoge	učenike	koji	dobro	uče	Fa—vi	 to

možete	 da	 dokučite.	 Za	 vreme	 objašnjavanja	 činjenica,	 vi	 ste	 smislili	 puno	 primera	 koji

ilustruju	ovo	i	dobro	ste	objasnili	stvari.	Znači	da	put	kojim	mi	idemo	nije	pogrešan	i	samo	je

pitanje	kako	da	budemo	 još	bolji.	Ovde	ću	za	danas	 stati.	 Svima	vam	se	zahvaljujem.	 (Dug,

gromoglasan	aplauz)

Učitelj	nastavlja	da	sluša	i	vidi	dobre	stvari	koje	vi	činite.	(Srdačan	aplauz)

Li	Hondži	

26.06.2005.
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